
 

Referat fra bestyrelsesmøde onsdag den 14. august 2019. 

 
 

1. Siden sidst, herunder: 

1) Økonomi (GJ)  
Kassebeholdning d.d. 603.719 kr. 

 

2) Værket (AM)  
Værket ”kører”. I forlængelse heraf: AM og BB har lavet lukkeforsøg i hovedledningsnettet og mener på 
baggrund af disse, at udpumpningen fra Nyt Vandværk kan foregå i 3 ”net” med separat tryk og egen 
”hovedmåler”. 

 

3) Vandspild (PBC)  
Kontrolmålinger viser, at vi i perioder af døgnet er nede på en udpumpning nær 0 m3 i timen. Altså: in-

gen alvorlige, sporbare læk. 
 

4) Status vedr. Lyshøj (PBC)  
Samarbejdet med RP tæt tilknyttet graveholdet fungerer perfekt, og vi har i den forbindelse fået skiftet 
en del defekte anboringer uden udgift til gravning. 
 

5) Status vedr. Sejrsvej – Klokkevej (BV) 
Når området er færdiggjort, afholdes møde med RP og AM, BV, PS og GJ, så vi kan få revideret vore di-
gitale kort.  

 

6) Referat fra: 
a) Økonomigruppen (GJ) 

Intet nyt – i sagens natur 
b) Bygningsgruppen (KT) 

Intet nyt – i sagens natur 
c) El / IT (BV) 

Intet nyt – i sagens natur 
d) Status på sagsbehandlingen 

2 klager i ”høringsfasen” er afvist, og Forvaltningen har givet os byggetilladelse. Men Kommunens 
afgørelse om landzonetilladelse er anket til ”Klagenævnet”. Dette har opsættende virkning på byg-
geriet: Der må ikke sættes en skovl i jorden. På denne baggrund forventes byggeriets start udskudt 
til foråret 2020. 

 

 

 

2. Eventuelt.  

Forskellige småsager fremlagt til orientering. 

 

Næste ordinære møde fastsat til fredag den 13. december 

 

 

Gunnar   
 


